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PROTOKÓŁ Nr XXIV/09                                                                                      
z nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                                        

odbytej w dniu 05 maja 2009r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1400, zakończono o godz. 1540 . 

I. Obecność                                                                                                  
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                
W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                 

II. Porządek dzienny posiedzenia.                                                                     
1. Sprawy regulaminowe:                                                                                         
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                          

b) przedstawienie porządku obrad.                                                                                                                     

2. Interpelacje i zapytania radnych.                                                                                        
     3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
      a) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Kamień Pomorski oraz zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009 rok, 

      b) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego. 

     4. Wolne wnioski. 
     5. Odpowiedzi na interpelacje. 
     6. Zamknięcie obrad.   
 
III. Przebieg obrad. 
 

Ad.1.a.                                                                                         
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc otworzył obrady XXIV sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie, powitał radnych, Starostę Tomasza 

Stanisławskiego, Wicestarostę Tomasza Kulinicza oraz Sekretarza                                     

i Skarbnika Powiatu.      
Przewodniczący Rady poinformował Radę, iż sesja ta jest zwołana na 

wniosek Zarządu Powiatu. Wniosek ten stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
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Ad.1.b.                                                                                       
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 
Ad.2.                                                                                                             
Radny Mirosław Guzikiewicz zwrócił się z wnioskiem o przedstawienie 

harmonogramu remontu dróg powiatowych na rok 2009. 

 

Ad.3.a. 
 Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Kamień Pomorski oraz zmian w budżecie Powiatu 

Goleniowskiego na 2009 rok, stanowiący zał. nr 3 do protokołu przedstawił 
Starosta T. Stanisławski.   

Radna Gizela Rybicka poprosiła o odpowiedź na wniosek radnego 

Waldemara Tunkiewicza, który postawił na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady, czy ten projekt uchwały jest zgodny z obowiązującymi przepisami 

prawa? 

Starosta odpowiedział, że projekt tej uchwały został przygotowany zgodnie    

z wytycznymi Regionalnej Izby Obrachunkowej. Starosta poprosił 

Skarbnika Powiatu o dodatkowe wyjaśnienie. 

Skarbnik Zbigniew Mazur stwierdził, że to jest tylko zmiana kosmetyczna 

do uchwały, którą Rada Powiatu podjęła na poprzedniej sesji tj. 

23.04.2009r. Regionalna Izba Obrachunkowa przysłała dwie propozycje 

podjęcia uchwał z przeznaczeniem na wydatki majątkowe  albo wydatki 

bieżące. W związku z tym, że Gmina poprosiła o zmianę przeznaczenia tych 

wydatków stąd ta zmiana w zapisie dotacji.  

Radny Mirosław Guzikiewicz zwrócił uwagę, czy nie należałoby w tej 

uchwale wpisać, że dotacja ta zostanie wydatkowana w 2010r. bo jeśli te 

środki mają być przeznaczone na budowę to najprawdopodobniej Gmina nie 

zdąży ich wydać w tym roku? 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Kamień Pomorski 

oraz zmian w budżecie Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok Rada głosowała 

następująco 14 radnych głosowało za, 2 radnych wstrzymało się od 

głosowania, w obecności 16 radnych. 

UCHWAŁA Nr XXIV/248/09 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad.3.b.                                                                                               
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2009 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
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Goleniowskiego, stanowiący zał. nr 5 do protokołu przedstawił Starosta 
Tomasz Stanisławski.  

Starosta T. Stanisławski powiedział, że przebudowa parkingu nie ma nic 

wspólnego z inwestycją, dot. odwodnienia Starostwa. Jest to nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa parkingu przy Starostwie Powiatowym                 

w Goleniowie wraz z wymianą bramy wjazdowej i wykonaniem nowego 

ogrodzenia”, a środki na to zadanie będą pochodziły z oszczędności jakie 

powstały na zadaniu inwestycyjnym związanym z odwodnieniem budynku 

Starostwa Powiatowego w Goleniowie. Ważny jest również fakt, że nie 

musimy robić przetargu ponieważ inwestycja ta mieści się w kwocie 14 tyś. 

euro netto i jesteśmy w tym momencie zwolnieni od przetargu. Starosta 

dodał, że na ulicy krótkiej będą zlikwidowane miejsca parkingowe, ponieważ 

droga ta będzie poszerzona i będzie drogą dojazdową do „Galerii Centrum”, 

która będzie budowana w miejscu byłej mleczarni, a w związku z tym 

również Starostwo straci kilkanaście miejsc parkingowych. Dlatego też 

zasadnym jest aby dodatkowo zrobić tę inwestycję.  

Radny Waldemar Tunkiewicz powiedział, że ten pomysł jest słuszny, tylko 

należy dokładnie sprawdzić, czy aby na pewno nie musimy robić przetargu 

na nowe zadanie inwestycyjne?  Radny zapytał dlaczego likwidujemy 

miejsca parkingowe na ulicy Krótkiej? Skoro już teraz jest problem                                     

z parkowaniem przy Starostwie. 

Starosta odpowiedział, że Starostwo nie ma nic do likwidacji miejsc 

parkingowych przy ulicy Krótkiej dlatego, że jest to ulica gminna, a poza 

tym parkingi te nie są zgodne ze sztuką budowlaną. Były robione 

ekspertyzy i już teraz byłby problem np. z wjazdem wozu strażackiego. 

Radny Mirosław Guzikiewicz zapytał dlaczego nikt nie zwrócił na to uwagi 

przy uzgodnieniach dot. dojazd do „Galerii Centrum”, przecież Starostwo  

jest właścicielem tego terenu. 

Radny Józef Bednarz powiedział, że urząd starostwa służy całemu 

powiatowi, dlatego należy się zastanowić nad poszerzeniem parkingu przy 

starostwie, by nie okazało się, że w pewnym momencie urząd będzie 

niedostępny dla petentów.      

Radny Sylwester Górzny powiedział, że w przy „Galerii Centrum” będzie 

duży parking, z którego też będziemy mogli skorzystać.  

Naczelnik Wydziału Rozwoju, Inwestycji i Promocji Jacek Łapaj  powiedział, 

że jest w stałym kontakcie z inwestorem „Galerii Centrum” i z tego co wie 

będzie tam parking ogólnodostępny na około 400 pojazdów, drogą 

dojazdową będzie ulica Krótka, poszerzona, dwu kierunkowa. Po ostatniej 
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akcji „Pożar” w Starostwie pierwszym wnioskiem komendanta straży 

pożarnej jest wniosek, który mówi, że ta droga nie spełnia wymogów 

przeciwpożarowych ze względu na dojazd do budynków użyteczności 

publicznej oraz budynków mieszkalnych, co jest niezgodne z 

obowiązującym prawem dlatego też Gmina Goleniów nie robiła z nami 

żadnych uzgodnień ponieważ dostała nakaz przebudowy tej drogi.  

Naczelnik poinformował, że przebudowa parkingu nie jest nową inwestycją 

tylko odnowieniem i zadanie to nie ma w sobie żadnego elementu 

odwodnienia parkingu i wykorzystane będą naturalne linie będzie to 

odwodnienie parkingu liniowe tzw. zlewni, która już istnieje, a na 

dotychczasowej powierzchni betonowej wykonawca ułoży kostkę brukową i 

różnymi  kolorami kostki podzieli miejsca parkingowe. Jeżeli chodzi o prawo 

zamówień publicznych to nie ma żadnego problemu ponieważ wartość 

zadania wraz z nadzorem inwestorskim nie przekracza 14 tyś. euro netto  i 

jest poza pełnymi uregulowaniami ustawy prawo zamówień publicznych. 

Ponadto zapytaliśmy dodatkowo dwóch oferentów o wycenę tego zadania                   

i okazało się, że są one dużo wyższe. A w związku z tym, że dotychczasowy 

wykonawca ma tutaj zgromadzony sprzęt, ludzi i zrobioną odkrywkę zgodził 

się wykonać dla nas to zadanie po kosztach materiałowych.   

Radny Józef Bednarz zapytał, czy nie można by było dogadać się                         

z właścicielem „Galerii”, by wydzielić około 50 miejsc parkingowych dla 

Starostwa. 

Radna Gizela Rybicka zwróciła się z pytaniem jaka firma będzie wykonywać 

to zadanie?  

Naczelnik WRIP J. Łapaj odpowiedział, że zadanie to zrobi firma Tukis                        

z Płot, która została wyłoniona w drodze przetargu na zadanie odwodnienia 

Starostwa.    

Radny Józef Bednarz powiedział, że jeżeli byłaby możliwość 

wygospodarowania tych 50 miejsc parkingowych w „Galerii” to radny chce 

wycofać swój wniosek dot. powiększenia parkingu przy Starostwie. 

Starosta powiedział, że ulica Krótka nie jest własnością powiatu, tylko 

gminy i to gmina likwiduje istniejące tam miejsca parkingowe. Starosta 

stwierdził, że nie widzi możliwości wygospodarowania dla Starostwa miejsc 

parkingowych przy „Galerii”.  

Radny Mirosław Guzikiewicz wniósł o zamknięcie dyskusji nt. przebudowy 

parkingu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poddał pod głosowanie 

wniosek radnego M. Guzikiewicza. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania, za przyjęciem wniosku, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych.  

Radny M. Guzikiewicz zaproponował przeniesienie tematu wykupu kotłowni 

na następną sesję. 

Radny Kazimierz Lembas zapytał, która to sprawa była tak ważna, że 

zwołano sesję nadzwyczajną? Jeżeli obie te sprawy są dyskusyjne to może 

należałoby rozdzielić obie te sprawy i głosować osobno dwie uchwały. 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że sprawa niecierpiącą zwłoki była 

uchwała w sprawie dotacji dla Gminy Kamień Pomorski oraz przeniesienie 

środków w wysokości 67.000 zł na zadanie dot. przebudowy parkingu. 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poddał pod głosowanie wniosek radnego 

K. Lembasa, aby obie sprawy przegłosować osobno.  

Godz. 1520 – 1530 przerwa  

Godz. 1530 Przewodniczący rady W. Kaleczyc wznowił obrady sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok               

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r.(kwota 67.080 zł), stanowiący zał. nr 6 do 
protokołu 

Za przyjęciem uchwały Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 

radnych. 

UCHWAŁA Nr XXIV/249/09 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że Rada traktuje te obie kwoty jako 

maksymalne, a być może uda się Zarządowi wynegocjować kwoty niższe. 

Radny dodał, aby na najbliższej sesji Zarząd poinformował Radę o sposobie 

załatwienia tych zadań. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2009 rok                

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na 2009r. (kwota 350.000 zł), stanowiący zał. nr 8 do 
protokołu.  

Za przyjęciem głosowało 8 radnych, 6 było przeciw i 1 wstrzymał się od 

głosowania. 

 UCHWAŁA Nr XXIV/250/09 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  



6 

 

Ad. 4.                                                                                                                            
Radny Józef Bednarz zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Infrastruktury radnego Mirosława Guzikiewicza, co z podwyżką   

diet radnych? 

Radny Mirosław Guzikiewicz odpowiedział, że miał wzrosnąć wskaźnik,              

a tym samym kwota bazowa diet i tak też się stało tylko, że rząd zamroził            

w bieżącym roku waloryzację. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur dodał, w kwestii uzupełnienia 

wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Budżetu i Infrastruktury, że zmiana 

ta nastąpiła ustawą budżetową i zamrożono kwotę bazową na poziomie 

roku poprzedniego.    

Ad. 5.                                                                                                                        
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli 

odpowiedzi na piśmie. 

Ad. 6.                                                                                                                       
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc      

o godz. 1540 dokonał zamknięcia XXIV sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 Witold Kaleczyc  

 

 

 

Protokołowała:                                                                                                

Agata Ostrowska 

 

Goleniów, dnia 20 maja 2009r.  

 

      


